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ROZPOČET A INVESTICE

Město už má rozpočet. Obsahuje 
investice za více než sto milionů
Velká část peněz půjde na dokončení velkých rekonstrukcí z minulých let, začnou se však i akce nové

Zastupitelé na lednovém zase
dání schválili rozpočet na letošní 
rok. Schodek ve výši 23,4 milionu 
korun pokryje město z našetře
ných peněz, stejně jako v loňském 
roce. Pro město tim konči období 
rozpočtového provizoria, které tr
valo od začátku roku.

Schodek v rozpočtu není zna
kem špatného hospodaření, právě 
naopak. Město má poměrně dost 
volných finančních prostředků a 
proto si může naplánovat více 
investičních akcí. Rozdíl mezi 
příjmy a výdaji pak pokryje právě 
našetřenými penězi. Letos jsou 
to investice za zhruba sto milio
nů korun, byť část z těchto peněz 
je vyčleněna na dokončení akcí 
z minulého roku.

Z nových investic je tou největší 
rekonstrukce mostu pod sídlištěm 
Na Borku, z těch hodně očekáva
ných lze jmenovat například dlou
ho plánovanou rekonstrukci býva
lé synagogy. S ní se v tomto roce 
nejspíš jen začne, dokončena pak 
bude v roce 2020.

Zároveň se během letošní
ho roku začne připravovat řada 
projektů, na které dojde v násle
dujících letech. V rozpočtu je na 
tvorbu projektů vyčleněno devět 
milionů korun. (jd)

Most přes Bílinu (foto vlevo) směrem к sídlišti Na Borku čeká rekonstrukce, půjde o největší investiční akci reali
zovanou v tomto roce. Začne se také s rekonstrukcí synagogy (vpravo). Foto Josef Dušek

Největší investiční akce na rok 2019
► Rekonstrukce mostu ev. č. 8 (od Nového Březence к sídlišti Na Borku) -10,3 milionu
► Vybudování cyklostezky u mostu ev. č. 6 (Dvořákova) - 9,7 milionu
► Stavba chodníku u rybníka v Březenci - 5,3 milionů
► Vybudování bezbariérového výtahu v ZUŠ - 3,7 milionu
► Rekonstrukce fasády domu čp. 372 (Chomutovská) - 2,5 milionu
► Obnova svítidel veřejného osvětlení ve městě (cca 220 kusů), snížení energetické náročnosti - 3,8 

milionu (polovinu tvoří dotace)
► Rekonstrukce pěti koupelen na MěÚSS Mládežnická -1,2 milionu

Investiční akce zahájené v roce 2019 (celkové náklady ještě nejsou známé)
► Rekonstrukce bývalé synagogy (ulice 5. května)
► Rekonstrukce objektu čp. 1561 na nám. Dr. E. Beneše (Komerční banka)

Investiční akce dokončované z předchozích let
► Rekonstrukce Dvořákovy ulice (včetně kruhového objezdu na křižovatce s Ervěnickou)
► Přestavba čp. 23 (Tyršova ulice) na informační centrum a hasičské muzeum

ODVOLÁNÍ 1

Radní odvolali ředitele KVIZu, už běží konkurz na nového
Výběrové řízení na ředitele KVIZu vypsalo město v pátek 25. ledna. 

Základními požadavky jsou bezúhonnost či aktivní znalost jednoho 
cizího jazyka (nejlépe němčina či angličtina), předpokládá se také 
vysokoškolské vzdělání a praxe v oboru. Podmínkou je rovněž vy
pracování koncepce fungování organizace, kterou budou uchazeči 
obhajovat před výběrovou komisí. Přihlášky je možné podávat do 20. 
února. Více informací najdou zájemci na webu města.

Umožnil ve své organizaci ne
legální práci a organizaci za to 
hrozí pokuta od padesáti tisíc do 
deseti milionů korun. To je dů
vod, proč jirkovští radní odvolali 
z funkce ředitele Kulturního, vzdě
lávacího a informačního zařízení 
Jirkov (KVIZ) Bedřicha Fryče.

Pochybení konstatoval Oblast
ní inspektorát práce pro Ústecký 
a Liberecký kraj. Jak vyplývá 
z jeho protokolu, od 11. září do 
30. listopadu 2017 pracovala na 
zámku Červený Hrádek namísto 
jedné brigádnice její příbuzná, 
která žádnou smlouvu neměla. 
Což je podle zákona nelegální

práce. „Nyní jen čekáme na zahá
jení přestupkového řízení, ze kte
rého vyplyne výše pokuty," dodala 
к tomu starostka Darina Kováčo
vé. Nejnižší sazba je padesát tisíc 
korun.

Radní si nechali к protokolu 
inspektorů vypracovat také sta

novisko městského právníka 
a na svém zasedání 14. ledna vše 
projednali se závěrem, že odpo
vědnost je na straně ředitele. „Ne
bylo to jednoduché rozhodnutí, 
protože pan Pryč toho pro město 
vykonal hodně. Ale jde o závažné 
manažerské pochybení a rad

ní se na odvolání ředitele shodli 
jednohlasně,“ uvedla starostka 
s tím, že tak závažný přestupek 
nemůže město tolerovat. „Bohu
žel řešení tohoto problému spadlo 
na nové vedení města, zbylo nám 
to na radnici jako pověstný kostli
vec ve skříni.“

Radní Fryče odvolali к 31. led
nu, vedením organizace proza
tím pověřili jeho dosavadního 
zástupce Jaroslava Šulce. Ještě 
během ledna vyhlásilo město vý
běrové řízení na nového ředitele 
či ředitelku (viz rámeček). Ten by 
podle předpokladů mohl nastoupit 
v dubnu či květnu. (jd)


